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Abstract (en)
An electrical plug connector (10) has a housing (12) in which an elastomeric part (22) is held compressed in the axial direction by a screw union
(27, 28). The elastomeric part (22), which is in the form of a sleeve, is plugged onto the end of a cable (30) which is connected to the plug connector
(10). Said elastomeric part (22) consists of an electrically conductive material, seals the plug connection against moisture and at the same time
produces the electrically conductive connection between a screen (34) of the cable (30) and the housing (12) of the plug connector (10). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein elektrischer Steckverbinder (10) hat ein Gehäuse (12), in dem ein Elastomerteil (22) von einer Verschraubung (27, 28) in axialer Richtung
zusammengedrückt gehalten ist. Das hülsenförmige Elastomerteil (22) ist auf das Ende eines am Steckverbinder (10) angeschlossenen Kabels
(30) aufgesteckt. Es besteht aus einem elektrisch leitenden Material, dichtet die Steckverbindung gegen Feuchtigkeit ab und stellt gleichzeitig die
elektrisch leitende Verbindung zwischen einer Abschirmung (34) des Kabels (30) und dem Gehäuse (12) des Steckverbinders (10) her. <IMAGE>
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